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Uit:  
De hartsintelligentie als kosmische contact antenne, 25 november Havelte deel 2.  

 
Tarra Gaia 

 
 

Ik denk dat als wij als ambassadeurs bij elkaar komen, dat we dan ook heel goed 
moeten beseffen, dat deze wereld, de aarde … van oorsprong een hele warme wijze 

bevolking kende. Een confederatie op de aarde, op Tarra Gaia. In de oude taal van 
de aarde werd dat de “waterraad “genoemd. Dat zijn mensen zoals jij en ik. En nog 

steeds zie je sporen van de oorsprong in de wereld waarin we leven. 
En in de tijd waarin wij nu leven, waarin wij nu zijn aangekomen, waarin het lijkt 

dat we in een superieure, toekomstige werkelijkheid terecht gaan komen, is het een 
missie van de organische wezens, die het hart in zich dragen, om de 

aardeconfederatie te herstellen. Mensen van de Aarde hier, die van de aarde en al 
het leven houden.  

 
In deze wereld, die we vaak als een matrix zien omdat we niet weten wat voor een 

ander woord we zouden kunnen gebruiken, kunnen we zien dat de natuur en de 

dieren en andere levensvormen, wachten … geduldig, terwijl ze lijden, op terugkeer 
van de stamoudsten, de hoeders. En hoe zorgvuldig alles ook lijkt voorbereid, om 

contact met andere intelligenties te krijgen … de Galactic federation, of de Galactic 
federation of worlds, of welke namen er ook worden verzonnen, eerst zal de raad 

van Tarra, de mensen hier, de confederatie van de aarde weer moeten herstellen. 
Een groot verbond, waarin al het leven zich met elkaar verbindt en voor elkaar 

zorgt.  En vanuit de federatie waar ik vandaan kom, is er maar één opdracht en dat 
is het herstellen van het contact van de confederatie van de aarde, hier! Van 

binnenuit!  In andere tijden toonden zij zich, die de aarde onderwierpen, ook als 
Galactische confederaties. Het kloppend hart van de aarde, het leven 

onvoorwaardelijk ... is gelijk aan jouw hart. 
Er zijn van die momenten van het bestaan in een wereld zoals hier, dat je de vraag 

ook zou mogen stellen … wat gaan we doen? Gaan we ons verbinden met grote 
confederaties van elders, waarvan we niet weten – we weten niet eens wie we zelf 

zijn – wie zij zijn. Hoe kan het dat jij weet wie je bent, zo diep in je eigen gevoel en 

waarom wordt dat niet geopenbaard. Daar waar ik vandaan kom en ook de 
contacten die ik heb, spreken we totaal niet over het tot stand brengen van contact 

tussen de aarde en de grote confederaties waarover allemaal wordt geschreven en 
gesproken. Het enige wat wij hoeven te doe, is het te zien, het te herkennen, wat 

je aller aller kostbaarste ZIJN is. En wie zich binnenbracht zonder toestemming in 
deze dimensie, die probeerde de leiding te nemen en de leiding te houden, onder 

vele gezichten. En het is ook bekend, dat de mens, die het lichtveld in zichzelf 
draagt van liefde en van onvoorwaardelijkheid … en ik weet het, het is soms echt 

een tandje bijzetten ...zij weten dat bij de terugkeer van menselijk bewustzijn het 
einde van hun zonder toestemming, begane stappen worden beëindigd. En 

daarvoor hebben we nodig, onderling en innerlijk, vrede naar elkaar toe en met 
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jezelf. Laat het echte hart aanstaan. Het is altijd al zo geweest en dat is ook bekend 
bij intelligenties die de mens haar bewustzijn probeert aan te passen, het is altijd 

bekend, dat dat een houdbaarheidsdatum heeft. Ook collectief op aarde hier. En 
daar zijn altijd al scripten en scenario's voor ontwikkeld. Wie vertelt jou hoe jij 

moet leven, wie vertelt jou dat. Wie vertelt hoe deze kleurschakering eruit moet 
zien. Niemand vertelt dat. Niemand hoeft jou te leren, niemand hoeft jou te 

vertellen wat het juiste is … niemand. En daar ligt ook onze gemeenschappelijkheid. 
Ik heb een aantal jaren op mijn manier, heb ik informatie gedeeld, wat je 

bewustzijn is en hoe je dat in kunt zetten. En we werken altijd vanuit de basis. Dat 
betekent dat we altijd werken vanuit onszelf. Als er dingen in mij niet goed gaan of 

er gaan dingen in jou niet goed, dat je eerst met je eigen bewustzijn, je eigen 
bewustzijn onder de loep neemt. Dat je kijkt … wat klopt er nou wel en wat klopt er 

niet. Dat je jezelf daarin juist expandeert. In dat stuk waarvan je vindt dat het niet 
helemaal klopt bij de ander, maar bij jezelf ook niet. Zo bouwen we een organisch 

netwerk weer terug. Wat in een andere tijd vakkundig met een enorme slimme zet 

onderuit is gehaald. Het bracht verdeeldheid onderling met elkaar. Tussen landen, 
tussen culturen. 

De grote besturen, die niet besturen, uit de werelden waarvan we vandaan komen, 
die niet vallen onder de Galactic federations van wie dan ook … Die werken maar op 

één manier, en dat is … je moet ernaartoe, je moet opnieuw wakker worden. En 
velen, velen kiezen ervoor om niet wakker te zijn. En dat is niet fout, dat is een 

keus. En velen kiezen ervoor … en kunnen ook niet anders, zoals jij … om helemaal 
op jou manier wakker te zijn. En te zien dat de wereld zoals die nu heeft 

gefunctioneerd, op een dood spoor zit. Er zijn geen oplossingen meer, tenzij 
complete systemen die er zijn, kunnen worden losgelaten. Als dat niet gebeurt, is 

de kans heel groot, dat we in een ontwikkelingsfase terecht komen binnen deze 
wereld. Het hart, jouw hart, jouw bewustzijn. 

Ik ben altijd op mijn manier, samen met jou en vele andere mensen – en ik sta hier 
niet te praten omdat ik daarover ga, ik ga daar niet over, we gaan daar samen 

over, jij gaat over jou, ik ga over mijzelf – maar samen, als er een samen kan zijn, 

dan kunnen we kijken wat die hartsintelligentie, het eigen bewustzijn, wat dat is en 
hoe je dat kunt openen. Gericht met je intentiekracht, heel gericht via je eigen 

bewustzijn kunt inzetten. En wat ik al zei, ik heb daar veel jaren over gesproken, en 
het uitgangspunt daarvan is, dat we kunnen zien dat we niet andere mensen 

bekritiseren, maar dat we onszelf kunnen polijsten. Dat we dat ook van binnenuit 
weer heel kunnen maken, naast alle donkere dingen en moeilijke dingen die er 

gedacht kunnen worden. 
Omdat het in een trede terug, als we in tijdzones mogen spreken, ook het 

uiteenvallen is van een confederatie, die hoort bij Tarra, bij de aarde, bij de 
oorspronkelijke aarde. De aarde, wie de aarde van oorsprong is, voordat anderen 

zich ermee gingen bemoeien. En de raad die de aarde vroeger kende, dat was de 
gehele bevolking op zich. Hele wijze, onvoorwaardelijke, integere, compassievolle 

beschavingen, die uit allerlei verschillende soorten beschavingen bestonden. 
Er is veel gebeurd en de naweeën daarvan, daar zitten we nu in. Hier op de aarde is 

veel gebeurd en we kunnen kiezen voor de weg naar buiten toe, om zeg maar naar 
een hoger plan te evolueren, dat kan dan via buitenaardsen of allerlei andere 

confederaties en groepen, intelligenties … Maar zolang zij niet spreken over de ware 

aard van wie jij bent, kunnen we de vraag stellen …  waarom wordt dat niet 
gezegd? Waarom? En hoe komt het dat er niet wordt verteld dat intentiekracht, 
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zonder geloof, puur vanuit het wezen zelf, vanuit de mens zelf, een 
frequentie/trilling schept, organisch, waarop ruimte en tijd niet kan aansluiten. 

Waarom wordt dat niet verteld? 
Dus we staan voor een enorme grote uitdaging. En er zijn dingen veranderd het 

afgelopen half jaar in de gebeurtenissen rondom de aarde, rondom deze 
werkelijkheid en eigenlijk ook zijn er dingen aan de hand rondom ieder mens. 

Wij zijn vandaag bij elkaar hier en ik ben hier ook vandaag, we zij hier samen, 
omdat we voelen dat het de tijd is om in deze wereld, in deze werkelijkheid waarin 

we leven, echt in te zetten en heel bewust je eigen bewustzijn te gebruiken, in te 
zetten … ik noem het woord bevrijding, dat is een heel groot woord en toch noem ik 

het, om deze wereld naar een ander vibratie informatieveld te brengen. En dat kan 
niet door mee te doen met iets. Dat kan alleen door samen te werken en iedereen 

doet het zelf. En ik heb flink wat onderzoek gedaan in de afgelopen tijden, in de zin 
van dat ik eigenlijk niet bezig ben iets te onderzoeken, maar meer door het te zien, 

dat er is veel gebeurd, er is veel gebeurd de afgelopen tijd om te voorkomen, te 

voorkomen, proberen te voorkomen … het bewustzijn van de mensen die zichzelf 
snappen, binnen in zichzelf, dat die mensen zich niet kunnen verhouden tot elkaar, 

en als tweede … door alternatieve grote scenario's die er zijn, te lanceren, en die 
staan op stapel. En die zijn eigenlijk ook al op dit moment aan het draaien.   

Ik laat niet voor niks dat filmpje zien, wat overigens gisterenavond … eh, ik was 
iets anders aan het downloaden, maar iedere keer als ik die filmpjes downloade, 

dan liep het programma en de computer vast. En ik zei al tegen Wendy, “het is wel 
bijzonder, iedere keer als is iets wil downloaden dan loopt het vast”. En uiteindelijk 

heb ik het vier, vijf keer gedaan en bij de laatste twee keer was het zo, dat als de 
download compleet was, dus voltooid, dan had ik iets anders gedownload als 

datgene wat ik had gedownload. En dat was dit filmpje. Iets anders downloaden en 
dit filmpje is dus wat het is geworden. Een mooie download … 

Dus ik heb heel veel jaren samen met jou en heel veel andere mensen en jij ook in 
jouw eigen bestaan, ieder op zijn eigen manier – het hoeft niet perse met Martijn te 

maken, het gaat allemaal om je eigen bestaan – bezig gegaan, zijn we allemaal 

bezig gegaan … met het luisteren naar het eigen gevoel. En ook die hartekracht, 
het eigen bewustzijn, want de hartsintelligentie is puur het eigen bewustzijn. Het 

eigen bewustzijn is het hart en als je goed luistert naar je gevoelens, dan is ook het 
fysieke hart als een membraan, het trillingsveld wat buiten ruimte en tijd, 

informatie, tot je laat komen. Dus dan lees je eigenlijk gewoon het informatieveld 
wat er aan de hand is, wat er echt aan de hand is. 

En de afgelopen tijden hebben we daar allemaal op de eigen manier aan gewerkt, 
om in de gebeurtenissen die er mogelijk zouden kunnen zijn, die er dus ook zijn, 

om daarin een krachtig, en toch een antwoord van souplesse, van liefde en toch 
kracht, te kunnen geven op de gebeurtenissen die er in zo'n tijd, waarin we nu 

leven gebeuren, plaatsvinden. 
 

Op dit moment intensiveert zich een hele grote buitenaardse kracht op de aarde, 
dat is bekend en dat gaat binnenkort ook naar buiten komen. Op veel verschillende 

manieren wordt dat uitgelegd en dan krijgt dat een bepaalde betekenis, maar het 
zijn scenario's die klaarliggen om datgene wat jij en wij zijn op de aarde, om dat af 

te leiden. En ik heb mij oor wel te luister gelegd op allerlei locaties en mensen en 

dat is ook allemaal gewoon goed hè, daar zeg ik het ook allemaal niet om, ik 
benoem het gewoon, dingen benoemen is niet fout, dingen benoemen is ook niet 
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goed, het wordt gewoon benoemd … 
Ik heb mijn oor te luister gelegd en gezien, dat er heel veel mensen echt denken –  

dus niet naar de kwantum reactievelden en uit het verlichte hart kijken, die niet 
kijken naar wat is nou een emotie, een emotie uit mezelf, als ik die gevoelens goed 

in mijzelf bewust ben en ik zet mijn denken in op basis van mijn eigen innerlijke 
gevoel, mijn eigen innerlijke beleving dat daarmee de ruimte en tijd van de oorzaak 

en gevolg afbuigt … ik heb het dus niet over goed en fout, maar dat is een heel 
groot gegeven, dat is de goddelijke kracht, dat dat de geestelijke oorzaak en gevolg 

is en niet alleen maar een fysieke oorzaak en gevolg, wat je ook ziet in het denken, 
dat je met het denken logisch kunt zien, kunt volgen. Er is ook een andere logica 

en dat is de niet mind logica, wat veroorzaakt wordt … Je gaat dus uit de mind 
logica weg en dan komt er een geestelijke logica, dan komt er een geestelijke 

oorzaak en gevolg tot leven, die vibreert op elkaar en daar komt geen tijd meer bij, 
maar dat is een vibratie, die komt voort uit jou. Bum, bum, bum … daar worden de 

vibraties door gecreëerd en dan ontstaat er geen tijdlijn meer, dan ontstaat er een 

trillingsveld. En dat wordt vervolgens vanuit je geestelijke logica, onderhouden en 
boem het wordt aangezet. En ik heb dus gezien, door mijn oor te luister te leggen, 

dat heel veel mensen toch veel door channelings en veel fysieke berichten en 
mensen die het allemaal heel mooi kunnen vertellen en ook heel dienstbaar zijn 

vanuit dat stuk, dat ik heb gezien dat heel veel mensen, nog steeds aanklikken op 
het idee dat buitenaardsen of andere grote confederaties de aarde bezoeken en dat 

er een totstandkoming komt van contact. 
Toen ik hier nog niet was en dit is geen Martijnshow, ik vertel er gewoon iets over, 

toen ik er nog niet was, toen ik deze werkelijkheid hier nog niet ervoer, toen heb ik 
heel veel gezien. En dat is ook mijn eigen bevoegdheid die ik heb, om daarover te 

spreken, dat ik dat vanuit mijzelf bespreek, dus ik haal het niet uit een boek, ik 
vertel het rechtstreeks. En ik kan dat ook rustig doen, omdat ik weet dat jij die 

kennis ook op een of andere manier, zeker ook wel ergens in je draagt en ook 
zeker wel ergens paraat hebt.   

Er zijn eigenlijk 3 verschillende scenario's. Het zijn 3 grote scenario's die te maken 

hebben met de hartsintelligentie, terugkeer van het echte leven, het échte leven 
hè, zoals je in de natuur leeft en ook de terugkeer van de mens van Gaia. Er zijn 3 

scenario's die daarin kunnen plaatsvinden. 
Het eerste scenario … en ik zeg het niet in een bepaalde de volgorde hoor, die is er 

niet. Het eerste scenario, zou het scenario kunnen zijn dat wij als soort, zonder 
contact te hebben met elders, dus op onszelf aangewezen zijn en dat wij door een 

bepaald evolutionair proces heen gaan. Dus we ontdekken letterlijk dat het 
klimaatverhaal zoals het wordt gepresenteerd, wel heel erg economisch 

gepresenteerd is, maar we zien ook dat de aarde te lijden heeft van een enorme 
vervuiling. En de besluiten daarin, met andere toestanden van links en rechts – we 

horen alleen nog maar over links en rechts – dat daar beslissingen in moeten 
worden genomen. Waardoor er misschien vanuit vrede dingen kunnen gebeuren, of 

dat er juist vanuit oorlog dingen kunnen gebeuren. 
Dus het eerste scenario is dat we hier op de aarde dan in een scenario zitten dat 

overheden het voor ons doen, of de grote multinationals en dat ze ook wel veel 
krachtiger worden omdat ze juist worden ontmanteld, omdat de mensen op aarde 

zien, van dat aanvaarden wij niet, het is alleen maar in het belang van hen en niet 

van de mensen. Dat zou een scenario genoemd kunnen worden. Je moet hem even 
uit je mind halen en gewoon even naar de bomen kijken om te beseffen van, “oke, 
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wat Martijn nu zegt, ja, wat ik nu hoor, dat ik zelf ook kan denken, dat ik zelf ook 
kan voelen … dus dan is er buiten de aarde niks en dan zijn we op onszelf 

aangewezen en dan moeten we het gewoon zelf doen, conventioneel”. 
Een ander scenario is, dat er met hele grote interstellaire en interkosmische 

confederaties, grote groeperingen, contact wordt gelegd, of dat dat contact er al is, 
maar dat dat nooit zichtbaar is geweest, maar dat dat in ieder geval tot stand 

komt. Dat de aarde te horen krijgt wat nou de rede is van hoe dingen in elkaar 
zitten, wat pyramides bijvoorbeeld zijn en al die andere oudheidsonderwerpen, dat 

er een ander beeld komt en dat wordt verteld wat nou eigenlijk de echte 
geschiedenis is van de aarde. Dat wij als mensheid weer terugkeren tot een grote 

interkosmische confederatie van werelden. Dat is ook een scenario. Binnen dat 
scenario zal de mensheid blootgesteld worden aan technologie en ik ga dit zo echt 

even benoemen hoor … nogmaals het gaat niet over goed en fout. Binnen de 
totstandkoming daarvan, zal ook worden uitgelegd dat wij als mensen eerst een 

andere staat van bewustzijn moeten gaan ervaren, alvorens wij ons kunnen gaan 

verbinden en communiceren, met die vorm van hyperdimensionale technologie. 
Dus technologie wat reageert op bewustzijn. Dat je met je eigen denken, je eigen 

bewustzijn, technologie kunt besturen op een manier die we hier op de aarde, 
althans nu, nog nooit hebben gezien. Immers, al die grote confederaties, maken 

ook allemaal gebruik van technologie. Er komen voertuigen, objecten, althans dat is 
hoe het zich ons toont. Dat kan ook nog gebeuren. Het merkwaardige is, is dat we 

binnen dat scenario moeten vaststellen, dat deze intelligenties zich vaak wel tonen 
in allerlei rotstekeningen, oude beelden, oude geschriften en dat dat op de een of 

andere manier schijnbaar niet mogelijk is, zich te kunnen laten zien rechtstreeks, in 
een klap aan de mensen, in een tel, maar wel kennelijk nauwe banden 

onderhouden met militaire, industriële complexen, ruimtevaartprogramma's en 
kennelijk ook voorkeur hebben om zichzelf te exposen via militaire piloten van 

gevechtsvliegtuigen en vliegdekschepen en kernwapen lanceerplatformen. Dat is 
gewoon een punt wat je mag scoren met je bewustzijn, het is heel interessant dat 

ze zich wel kunnen laten zien, maar niet aan ons. Dus wie en wat laat zich dan 

zien? Wat kan dan wel gezien worden door hen, of wat kan of mag dan wel gezien 
worden door die anderen. Want dit is allemaal op reguliere natuurkunde gebaseerd 

en niet op kwantumnatuurkunde, wat gaat over bewustzijn. Dus dit is ook ongeveer 
een scenario. 

En het derde scenario is … en dat is waar ik vandaan kom, vanuit die richting 
spreek ik ook rechtstreeks en dat is waar we ons ook bijzonder van bewustzijn, van 

het feit dat er intelligenties zijn, die technologie gebruiken, die geen openheid van 
zaken geven over wat echt organisch bewustzijn is, dat die groeperingen, die ook 

heel veel bemand worden door gevallen menselijke en gevallen niet menselijke 
beschavingen die in contact zijn gekomen met die technologie en vervolgens in die 

rijken leven, het zijn echt feitelijke werelden ...vanuit de wereld waar ik vandaan 
kom is dat bekend dat dat bestaat. En dat die werelden ook binnen werkelijkheden, 

wat wij universa noemen, proberen contact te leggen en dat altijd doen om een 
bepaald scenario af te draaien, omdat dat scenario ontwikkelt is speciaal, om 

werelden als het ware aan te sluiten in hun grote constellatie van rijken. Dat weten 
wij, daar zijn wij ons bewust van en wij communiceren niet met die rijken.  

Helemaal niet! Als wij in werelden komen, dan komen we er zelf. We komen niet via 

die rijken die werelden in. We verplaatsen ons niet naar de oorsprong in 
ruimteschepen en voertuigen en allerlei allianties om vervolgens werelden te 
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bezoeken via dat tweede script, maar wij leggen dat contact pas, wij leggen dat 
contact pas op die manier, via voertuigen en objecten et cetera, of hoe je het ook 

wil noemen … als eerst de raad van die planeet is hersteld. 
Dus eerst wordt een menswezen zich bewust in zo'n wereld en moet daar dus ook 

bewust zichzelf in worden. En daarom zeg ik het ook steeds, je kunt dat niet leren. 
Het is een aanspringen van je eigen gevoel. Het is een aanspringen van je eigen 

denken en beslissingen die jij neemt, die passen bij jou. Wat wij doen op dit 
moment hier, is een bezoek brengen hier aan de aarde. En we brengen dat bezoek 

om de raad van Tarra te herstellen en dat samen met alle andere mensen, die ook 
die natuurkracht in zich dragen en erkennen, die ook puur en uit zichzelf scheppen, 

dus zelf voelen en zelf denken, zelf iets beslissen en niet meelopen. Die zelf zien 
dat ze ook vervuild zijn geraakt in zo'n wereld en er alles aan doen om het juiste in 

zichzelf naar boven te halen, om met die mensen samen hier op de aarde, een 
groot netwerk van oorsprong, waar mensen over de aarde – netwerk, dat is een 

confederatie van Tarra – om die te herstellen. En dat kan alleen maar met mensen 

die zich volledig autonoom en onafhankelijk verklaren van een ander, in het 
allerhoogste weten, dat we verbonden zijn met elkaar in een groot bewustzijn 

vanbinnen. En dat is wat wij hier doen. En daar ben ik de afgelopen jaren mee 
bezig geweest op mijn manier. Het is een intensive job, maar ik doe het met veel 

plezier en liefde. Ik zie jou, ik zie jouw enorme uniekheid en je grootsheid. Ik zie 
ook dat je het heel serieus meent. Je bent hier niet voor niets gekomen, je bent 

hier niet in deze wereld, om het aardse bestaan te leven. Hoewel, ik zeg dat ook, 
dat dat van bijzondere waarde kan zijn en als je het durft te zien, ook is. Wij 

brengen het bezoek van binnenuit. Wij communiceren niet met confederaties buiten 
onszelf, die niet erkennen in de allerhoogste staat, van wat het scheppende hart ... 

weet je nog, die mooie tekeningen van die man en die vrouw met het hart, het 
scheppende hart, het voelende hart, eerbiedigheid, integer, liefdevol, rijkvol, 

onvoorwaardelijkheid, denk er goed om hoe diep ze binnen zijn gekomen, je moet 
het wel durven zien. Dus dat is een grote verandering, die op een andere manier 

plaatsvindt. En wij leggen geen contact, totdat de confederatie van Tarra herstelt 

is. En dat is waar we mee bezig zijn en het antwoord daarop zal zijn, een direct 
contact met grote confederaties, die volledig erkennen en zeggen wie de mens is, 

wat kwantumfysica is, wat het scheppen van eigen trillingen is, wie de mens is, 
waar zij voor staat en ook wat eigenlijk de functie is van de mens. Hebben wij nou 

een functie? Ja, het klinkt als dat je een onderdeel bent van een groot mechanisme, 
maar de mens heeft een functie. En dat is wel een andere benadering. 

En wat er nu gebeurd is dat er een massaovername plaatsvindt. Ik denk dat het 
2007 geweest is, heb ik mezelf geteleporteerd vanuit de aarde, daar zijn ook 

geluidsopnames van, die liggen bij Joop de Boer, daar heb ik het al eens eerder 
over gehad met Boukje Ploegstra die destijds de sessies heeft opgenomen. Ben ik 

binnengekomen in grote ruimtevoertuigen, dat zijn sessies geweest van ik denk 5 
keer 3 uur, waarin ik aan board klom in een ander universum, in een ander deel 

van dit universum, ik moet het wel goed zeggen, het is een ander deel, wat 
eigenlijk niet onder hun toezicht valt. Maar daar waren objecten, ik noem het 

objecten, het waren zwermen, hele grote voertuigen, objecten van zeker 3000 
kilometer groot, hele grote vloten … waar ik aan boord ging. En die voertuigen, die 

objecten, – het is allemaal opgenomen, binnenkort heb ik de opnames en ga ik ze 

ook publiceren – die objecten, dat is de besmetting. Dat is de technologie, dat is 
een technologie, die zodra je ermee gaat communiceren, zodra je ermee gaat 
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communiceren voor 99 procent, komen ze in je, onmiddellijk. Ik ben daar aan 
boord gegaan, ik heb daar rondgekeken en ik heb daar gezien … ik ben daar 

doorheen gelopen … en ik zeg het als herinnering voor jou, op een bepaalde manier 
breng ik in verhaal informatie over, wat in trilling heel waardevol is en misschien 

het verhaal van jou ook, dat het werkelijk allemaal gebeurd is … Maar het is een 
moment waarop de starttijd, er zit een starttijd van herstel van de raad, de 

confederatie van Tarra en daar zitten we op. En dat is hetzelfde moment waarop er 
een massainvasie aan het plaatsvinden is, waar heel veel mensen, die over 

liefdevolle buitenaardsen spreken zeggen, “daar willen we het niet over hebben”.  
Want het bestaat niet, maar het bestaat wel, maar jij bestaat ook en ik besta ook. 

Nou, wat er gebeurd is, ik ben daar aan boord gekomen en ik heb daar een flink 
aantal uren per keer doorheen gelopen in een onvoorwaardelijk, sturingsloos 

bewustzijn … ik zoek een beetje naar de woorden … Zodra ik ging denken over wat 
er in het voertuig of in de objecten binnen was –  en dat kun je je voorstellen als 

hele grote bulten van zwarte stilstaande vloeistof, als water wat in een gewichtloze 

omgeving is, wat dan zo heen en weer bubbelt, en dat lag daar in die voertuigen op 
de grond – dus ik liep daar doorheen, zonder een mening te hebben vanuit het 

denken, gewoon puur vanuit wie ik ben. Dat kan ik ook en omdat ik dat kan, doe ik 
dat ook. Ieder mens kan dingen doen en jij kan dingen doen en daar moet jij ook 

over spreken. Dus het is iets gezamenlijks wat we benoemen. Ik zag precies in 
welke secties van de omgeving waar ik was, welke scenario's daaruit voortkomen. 

Dus ik heb de confederaties gezien, opgeslagen in de zwarte drab. Dat zijn de 
confederaties waar veel mensen over channelen, maar ook waar mensen over zijn 

die erover spreken en er boeken over schrijven. En op het moment dat die 
intelligentie zichzelf vormt in de mens, of een voertuig, object, of in een groep en 

ze zien er heel mooi uit, maar er ontbreekt iets bij ze en ontbreken is niet een 
oordeel, absoluut niet. Het gaat om de beveiliging voor het geheel en je moet wel 

dingen kunnen zien en omdat ons geheugen is gewist, is dat eigenlijk heel lastig 
om erover te praten, omdat het een onderwerp is voor sommige mensen van, “ja 

maar daar wil ik het niet over hebben”. Maar als dat er allemaal niet is hè, waarom 

is die hartsintelligentie dan zo belangrijk. Alles heeft een trillings-bestaansreden. En 
ik heb daar dus gekeken, ben daar doorheen gegaan door die grote objecten, grote 

voertuigen en ik heb gezien dat ze op weg waren, via een bepaalde route, via de 
trillingen van de matrix van deze werkelijkheid naar de aarde. Op dit moment zijn 

ze operationeel, ze hebben zich toegevoegd aan de werkelijkheid, nog extra, dat 
zijn antwoorden op de besmetting die er al is, ze hebben zich toegevoegd aan de 

werkelijkheid hier en hoewel veel mensen dus denken dat ze buitenaardsen zien, of 
contact hebben met buitenaardsen, zij het merendeels, bijna altijd, maar 

merendeels zijn het – en ik heb het over echt zien hè, niet over een 
bewustzijnsontvangst, dat kan het ook zijn, maar ik heb het echt over zien, ook 

over de objecten die er wereldwijd worden gezien –  is dat een georkestreerd 
script, om iets wat wij zijn als het ware tegen te houden. En dat is een heel 

indrukwekkend iets, want de afgelopen decennia, vele tientallen jaren is dat 
begonnen, dat zijn dan de ontvoeringsprogramma's. Dit heeft alles te maken met 

onze oorsprong, dit hoort allemaal bij elkaar. Sommige mensen denken dat ik 
alleen maar over de oorsprong spreek en andere mensen denken dat ik het alleen 

maar over buitenaardse heb, maar ik heb het over het in totaliteit …  vanuit de 

wereld waar ik vandaan kom, heb ik het over een totaliteit van gebeurtenissen, die 
de aarde meemaakt. Deze werkelijkheid is daar een episch centrum in, in wat er 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

Petra Witt - René & Yanadath                 Pagina 8 van 10                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

allemaal gebeurd. 
Dus door de tientallen jaren heen zijn er allerlei hybridiseringsprocessen geweest, 

die verschillende agenda's hebben en een van die agenda's is, dat er een soort van 
menselijk ras zal worden gefabriceerd, die gelijk is aan de mens – en dan heb ik het 

puur over die simulatietechnologie – die precies gelijk is aan de mens, maar die 
zich als een energienetwerk, dat is een elektronische identiteit noem ik het dan 

maar, kan worden ingevoegd door die drab zeg maar van die buitenaardse 
intelligentie. Dat zijn hele hoogwaardige wetenschappelijke teams zijn dat, ik heb 

daar al verschillende malen ontmoetingen mee gehad. Het zijn echt gewoon 
mensen om te zien, maar ze zijn niet met de vlam binnenin, ze ontstaan uit 

technologie. Die technologiewezens, dat zijn dus die grote confederaties van 
werelden, die zetten dat elektronische netwerk, dat elektronische veld wat onder 

andere die buitenaardse ET's hebben ontwikkeld, zetten ze in de mens, het kan dus 
in de mens gezet worden en op het moment dat het in de mens gezet wordt, zijn zij 

voor een bepaald deel aanwezig in de mens. Kijk goed wat er de afgelopen jaren is 

gebeurd, zet je sensoren even wagenwijd open. Niet oordelen hè, gewoon kijken 
van waar zitten we in. Goed je sensoren openzetten, je gevoel openzetten, goed 

kijken. Ik heb vanochtend bewust gesproken over de liefde voor het leven en wat 
het leven is. Dus geen onderscheid maken. Maar er vinden grote invasies plaats 

onder extreme geheimhouding. En dat wat er gebeurt, wat de aarde nu aan het 
meemaken is, dat is ook bekend. Die militaire instituten die op dit moment wat 

meer informatie naar buiten brengen over UAP-programma’s, dus UFO-
programma’s en al die bijeenkomsten en verklaringen die er worden gegeven, die 

mensen die die verklaring zelf geven, die hebben van dit stuk een glimp 
opgevangen, maar nier heel veel. Maar er zijn grote zorgen op de aarde, om dat is 

vastgesteld ... ook echt door de psychologen en de psychiaters en neurologen in 
allerlei grote universiteiten, die daar al tientallen jaren onderzoek naar doen, naar 

buitenaarde intelligentie, liefde, de werking van de hartskracht, manifestatiekracht, 
schepping … dat de aarde midden in een invasie is beland. En dat is ook echt wat er 

aan de hand is. Ik heb daar heel veel jaren, rustig aan zo een beetje mijn weg naar 

toe gevonden om, zeg maar met een groep mensen op de aarde … en je hoeft mij 
niet te geloven en je mag me ook niet geloven, je moet het alleen maar zelf 

doorvoelen en over nadenken ook, of wij instaat zijn vanuit hier, wie wij zijn, die 
elektronische frequenties die er zijn, om die een andere imprint te geven. En het is 

ook zo, dat bij ieder mens geprobeerd wordt, om deze niet bij jou horende 
intelligentie, om dat geïnstalleerd te krijgen eigenlijk, geactiveerd te krijgen. En 

daarom is het zo ontzettend belangrijk, om te beseffen, dat enige verdediging en ik 
noem het woord verdediging, het lijkt net alsof je je moet verweren tegen iets … 

maar de enige echte verdediging, de enige echte manier om schoon te blijven, of 
weer schoon te zijn, is daadwerkelijk je eigen denken in lijn te zetten op je eigen 

gevoelens, op je eigen binnenintelligentie en daarin ook heel bewust, met de 
hartsintelligentie, de boel schoon te maken of schoon te houden.  En dit is voor hele 

lange tijden ook voorzien, dat dit zou kunnen gebeuren op een bepaald moment, en 
de antwoorden daarop zijn, dat de raad van mensen over de hele aarde – we zitten 

nu met 120 mensen in deze zaal – maar over de hele aarde gaat het echt over 
honderden miljoenen mensen, die zich op een of andere manier bewust zijn van 

hun eigen aanwezigheid. Dus dat is een algehele planetaire beweging die er 

plaatsvindt. 
Nou ik heb dat dus gezien en het was heftig om daar in die voertuigen te zijn. Ik 
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kan heel bewust met die krachten spreken, ze kunnen niet in mij komen. Dit is ook 
waarom ik dit stukje … en ik maak het klein, omdat het ook klein is. Ik weet wat ik 

zeg en het kan allemaal heel groot lijken voor een ander, je mag bij bekritiseren en 
je mag ook van me houden, dat mag ook … Ik zeg het, omdat ik het kan. Ik kan 

communiceren met deze krachten, ze kunnen niet in mij komen. En ik heb in die 
voertuigen ook tegen hen gesproken en ik heb gezien dat ze eigenlijk letterlijk – ik 

noemde het vloeibaar zwart, maar het is eigenlijk niet vloeibaar, maar het is ook 
geen stof. Ik kan misschien beter zeggen dat het een bult, zwarte stof is/zijn, het 

bestaat hier op de aarde gewoon niet – ik heb daar met hen gecommuniceerd en 
binnen 10-15 seconden, kwam er een beweging, en kwamen daar dus de 

commandanten van de voertuigen uit voort. En dat waren mensen in pakken en 
mooie ogen, en mooie grote stripings allemaal, keurig nette mooie wezens. Doordat 

zij AAN  waren, werd ook de binnenkant van het voertuig – alles was gitzwart en 
steenkoud was het daar, de temperatuur was daar ontzettend koud en zij zette met 

hun bewustzijn, de rest van het voertuig aan. Dus het hele voertuig, wat eerst 

helemaal zwart was en echt een duister schip – het is geen psychologisch verhaal, 
dit gewoon waar ik kom – de binnenkant van het schip werd helemaal van goud en 

een soort marmerachtige kleur, en werden enorme vertrekken, enorme hallen en 
vervolgens kwam daar allemaal apparatuur in, in die vertrekken en stoelen, grote 

portalen waar je naar buiten kon kijken. 
En toen ben ik weer eruit gegaan, ze parasitairden op mijn bewustzijn, dat wil ik 

ermee aangeven. Ik ging daaruit, eruit, maar niet … en onthoudt dat alsjeblieft met 
je hele genetische bewustzijnsstructuur … ik ging eruit, maar niet met afschuw. 

Vriendschap! Geen attack, geen attack, geen aanval, geen strijd. Ik ging eruit, ik 
liet het los en ik voelde … en ik vertaal dat nu in woorden, ik voelde me, ik dacht 

met mijn bewustzijn, bedankt voor de ontmoeting … ik kan er geen andere woorden 
voor vinden. Maar het gevaar is enorm! En toen ik bij hun losliet, toen kwamen ze 

op me af en toen probeerden ze met hun bewustzijn, in mij te komen en dat is 
natuurlijk logisch dat ze dat doen, want deze lichamen die wij hier kennen, zijn 

opgeleid en ingeregen worden door de Annunaki, tijden geleden. Die zijn zelf onder 

controle van die intelligentie in deze dimensie geweest. Dus ze probeerden dus bij 
mij te komen en ze probeerden op het laatst … en dat zal ik je ook zeggen, dat 

kwam op het allerlaatste moment, dat ze voelden of merkten dat ik daar niet op 
gepakt kon worden. Ik heb nou eenmaal een bewustzijn dat ik gewoon niet 

communiceer. En toen gaven ze een schreeuw, toen wilden ze geholpen worden. En 
ik keek ze aan, en het was een man, met lang haar, wat bijna kwam tot aan zijn 

bips … en hij keek me aan en toen liet ik hem Tarra zien met mijn bewustzijn. Daar 
ontmoeten wij elkaar weer, via het hart. En het was indrukwekkend om te zien. En 

de mensen om hem heen, de hele crew, die viel zo … whoemmm in elkaar, als 
zwarte drab op de grond. En het hele voertuig werd weer zwart en het leven was 

ogenblikkelijk weg. Dus ze simuleren ook het levensveld. 
Waarom vertel ik dit nu, wij hebben wel vanuit de wereld waar we vandaan komen 

… en vertellen we dat we ons nergens zorgen over maken en we maken ons ook 
geen zorgen zoals we ons hier zorgen maken. Maar vanuit het denken van wie we 

zijn en waar we vandaan komen, maken we ons wel degelijk zorgen in die zin, dat 
het leven wordt aangetast. Het leven door iets, iets enorm groots, iets heel 

indrukwekkends, wat niet alleen op de aarde plaatsvindt, maar wat als hetware 

parasitairt tussen de velden van de informatie, dus ook tussen de velden van de 
goddelijke essentie, want God is niet een entiteit, maar God is informatie. 
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Informatiebewustzijn. God is bewustzijn wat gecreëerd wordt door alle vrije levende 
wezens. Dat is wat God is. En dat communiceert met elkaar en brengt constant 

bewustzijn naar elkaar toe over. Dus alles is overal tegelijkertijd aanwezig. Alles en 
overal. En wat die kracht doet, die laadt zichzelf op, binnen in die bandbreedte van 

de informatie van de schepping en weet een weg te vinden, om dan vervolgens 
werelden binnen te dringen. En wat ze dan doen, is dat ze complete realiteiten, na 

dat ze binnengedrongen zijn, de complete realiteit te vervangen. Ze vervangen de 
realiteit. 

En waar wij nu zijn, deze wereld in die wij zijn, dit is Tarra, we zijn thuis! Dit is 
Tarra, dit is Gaia. Dit is de aarde. 

En ze hebben daarvoor in de plaats gezet, dit scenario … boemmm. Nu zeg ik het 
heel simpel, maar daar gaat heel wat aan vooraf. En wat ze ervoor in de plaats 

hebben gezet, is een compleet rijk wat zij al hebben opgebouwd. Een compleet rijk, 
door werelden en universa heen, hebben ze opgebouwd en in die werkelijkheid 

hebben ze deze wereld geassembleerd, die eigenlijk ontworpen is door anderen, die 

zijn ook gevallen, die hebben ze aangesloten op hun netwerk, die hebben ze in de 
input geduwd van het bewustzijn van de wezens die verbonden zijn, op een of 

anderen manier met Tarra. En als we het dan hebben over het hart, als we het 
hebben over de liefde, dan wil dat niet zeggen dat je hier niet over zou mogen 

spreken. Wij spreken daar ruiterlijk en ruim over. Ieder mens, jij, ik, wij allemaal, 
allemaal zijn we gelijkwaardig. Het is niet dat ik hier met een headset sta, dat ik 

daardoor meer ben, never ever ooit een keer. Volledig gelijkwaardig met elkaar. 
Maar dit is het stukje wat ik hier nu doe. En ik doe dat weloverwogen en 

hartsgrondig. En om een bepaalde reden en die reden dat ben jij! 
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